
 
 
 

Styremøte Flaskebekk Vel 
 
 
Dato:   20. oktober 2021 
Tidspunkt:  19.00 – 21.00 
Sted:   Hos Torunn V. Steinhaug 
Tilstede:       Fredrik Meltzer 

                            Jan Capjon 
               Christine Holst  

                            Hanne Amalie Gøytil Lund  
                            Torunn Vigmostad Steinhaug (referent) 
 
Sak 5.1  
Referat fra forrige styremøte 
Fredrik følger opp leder i Strandpromenadelaget i forhold til fremdrift. 
Nesodden Kommune har startet en kartlegging alle eiendommene langs Strandpromenade-
området og det antas at det er ferdig i løpet av Desember. 
Lys i Kleiva er nå i orden med finansiering.  Stor honnør til Sjur Sætre som har gjort en 
kjempejobb for å få dette til.  Vi gleder oss til at bryteren skrus på. 
 
Sak 5.2 
Økonomi status. 
Det er per dags dato ca. 170.000 kr.  Når man får penger for tomtesalg blir det i tillegg 
150.000, så totalt 320.000. 
Det betyr at Flaskebekk Vel har en god økonomi.  Styret hadde en drøfting om hvordan man 
kunne bruke noen av disse pengene til felles beste for medlemmene.  Her kommer noen 
ideer; 
- Utvikle noe mer tilgjengelighet og tilrettelegging av badeplass ved badeområdet på 

Nordre Brygge.  Jan/Fredrik følger dette opp med Nesodden Kommune for å sjekke ut 
muligheter på generell basis for områdene på Flaskebekk.  En ide er også å rense 
strendene på Søndre & Nordre Brygge, samt utvide betongbrygge (molo med stige) på 
Nordre.  

- Benker langs Strandpromenaden (viser til sak 5.4) 
- Sommerfest 2022 hvor vi feirer.   
- Toalett på Nordre eller Søndre brygge 
- Se på muligheter for synergier i forbindelse med områdeplanen – se på muligheter for 

toalett eller annet.  
 
Sak 5.3 
Rekkverk J. Berners vei  
Tilbud fra Brødrene Wold er kr. 25.850 med mva.. Flaskebekk Vel har fått innvilget søknad 
om at Nesodden Velforbund støtter prosjektet med inntil 25.000 kroner, eller 50% av 
kostnaden.  Jan avventer tolkning av dette. 
Det er realistisk å få dette på plass før vinteren.  



 
 
 
Sak 5.4 
Benker på Promenaden. 
Jan fremla en oversikt alternative steder å sette opp benker på Strandpromenaden. 
Noen av benkene er enkle å få til, mens andre må man gå til grunneierne for å avklare 
muligheter. Fredrik avklarer eierforhold og så tar styret initiativ til å få til 4-6 benker. 
 
Valg av benker: det må velges en kvalitet som kan tåle vær, vind og høy vannstand.  
Det ble sett på flere muligheter og styret anbefalte å gå videre med å utrede et «lokalt 
design-uttrykk» som profilerer Flaskebekk.  Jan følger opp saken. 
 
Sak 5.5 
Flaskebarer gjenåpning  

- 3. november: Forespørsel sendt Hege Holm ang. vertinneansvar denne kvelden.   
- Deretter er planen å gjennomføre første onsdag per måned.   

 
Sak 5.6 
Julekort 
Styret ønsker å sende ut julekort til alle medlemmene i vellet.  Ansvarlig for å lage 
tekstforslag: Fredrik. 
 
Sak 5.7 
Områdeplanen oppdatering 
Fredrik gikk gjennom status.  Administrasjonen i Nesodden kommune har meddelt at 
statsforvalter hadde frafalt sine innsigelser.  Plan- og byggesaksutvalget i Nesodden 
Kommune har møter 23. november og 14. desember.  Saken vil sannsynligvis komme 
igjennom i et av disse møtene.   
 
Sak 5.8 
Annet: 
Lille julaften 

- Styret ønsker å et arrangement lille julaften. 
- Hanne og Christine lager en arrangementskomite. 

Fjerning av skilt som sier at Vardeveien er stengt: Styret tar kontakt med Sjøstrand Vel. 
Tagging H7:  Det jobbes med saken i forhold til dette. 
 
 
 


